



Fiche Mission : Gestion PR Internationale de la visite du Président Macron en Tunisie, 2018
Mission Statement: International PR management of President Macron's visit to Tunisia, 2018



Fiche Mission

Mission Assignment

Nom du Client <i>Client's name</i>	Chambre Franco-tunisienne du Commerce et de l'Industrie (CTFCI) <i>Franco-Tunisian Chamber of Commerce and Industry (CTFCI)</i>
Localisation Client <i>Client Location</i>	Tunis, Tunisie <i>Tunis, Tunisia</i>
Année <i>Year</i>	2018 2018
Domaine <i>Sector</i>	Politique/Diplomatie <i>Politics/Diplomacy</i>
Description de la mission	La CTFCI, via l'Agence Havas à Tunis et à Paris, nous a choisis pour la gestion internationale des PR pour la visite du Président Macron en Tunisie et pour la tenue du Forum Economique. Avec les services PR de l'Elysée à Paris, ceux du Premier Ministère et de la Présidence de la République à Tunis, nous avons veillé à l'accueil des journalistes lors du Forum. Ils étaient plus que 160 journalistes internationaux.
Assignment Description	<i>The CTFCI, via the Havas Agency in Tunis and Paris, chose us for the international PR management for President Macron's visit to Tunisia and for the Economic Forum. With the PR services of the Elysée in Paris, those of the Prime Ministry and the Presidency of the Republic in Tunis, we ensured the reception of journalists during the Forum. There were more than 160 international journalists.</i>
Reference/Referee	Monsieur Pascal ALLARD, Havas
Localisation Mission <i>Assignment Location</i>	Tunis, Tunisie <i>Tunis, Tunisia</i>



Dossier de presse/Press review <https://www.eapronantes.com/references>

